

Addendum to Declaration Form: Saadiq XtraSaver Campaign Terms

1. The offer is available to new to bank customers of the Bank opening a Saadiq XtraSaver Account (AED only) for the first time
2. Customers who already have an AED XtraSaver Account (Saadiq or Conventional) or have closed their XtraSaver AED Account during the campaign period are excluded from this offer.
3. The campaign is valid from 1 Feb 2020 to 30 April 2020.
4. Customers will have to fund the account with a minimum of AED 100,000 and maintain the balance for the first two months of account opening to be eligible for the bonus profit payout of 1.5% p.a. in that month.
5. The bonus profit payment will be made to the respective accounts by the 15 of the following month.
6. In case there are more than one debit transactions on the account in month 1 or month 2 of account opening, no bonus profit will be paid out.
7. For detailed terms and conditions on Saadiq XtraSaver, please visit sc.com/ae.

Signature of Account Holders(s)

Account Holder 1

Account Holder 2

Account Holder 3

Account Holder 4

Date and Place: _____

إضافة إلى نموذج البيان: شروط حملة Saadiq XtraSaver

- ١- يُتاح العرض لجميع عملاء البنك الحاليين و العملاء الجدد ممن يفتحون حساب (درهم فقط) Saadiq XtraSaver لأول مرة.
- ٢- لا يشمل العرض العملاء الحاليين لحساب (XtraSaver) بالدرهم (Saadiq or Conventional) أو الذين قاموا بأغلاق حسابهم بالدرهم XtraSaver خلال فتره العرض.
- ٣- يسري العرض للفترة من ١٥ فبراير ٢٠٢٠ حتى ٣٠ ابريل ٢٠٢٠.
- ٤- على العملاء الاحتفاظ بمبلغ ١٠٠,٠٠٠ درهم في حسابهم على الأقل في أول شهرين للحفاظ علي التوازن ومن فتح الحساب للحصول على مكافأة بنسبة ١,٥٪ سنويا في هذا الشهر.
- ٥- تُحول المكافأة إلى الحساب ذي الصلة في الخامس عشر من الشهر التالي.
- ٦- في حال إجراء أكثر من معاملة خصم في الحساب في الشهر الأول أو الثاني لفتح الحساب، لا تدفع الفائدة.
- ٧- للاطلاع على الشروط والأحكام التفصيلية لحساب Saadiq XtraSaver، تفضلوا بزيارة sc.com/ae.

توقيع صاحب الحساب

صاحب الحساب ٤

صاحب الحساب ٣

صاحب الحساب ٢

صاحب الحساب ١

التاريخ والمكان: